
                                                          Zápis  

           ze  schůze výboru MRS z.s. , pobočného spolku Hodonín konané dne 5.9. 2024. 
 
Přítomni :  Miroslav Polínek,  Petr Gränz,  Zdeněk Pavlík, Jaroslav Bobčík, Ing. Josef Chrástek  
Za KRK    :  Richard Werner 
                  Mgr. Jiří Vinklárek,  Zdeněk Helešic 
Ekonom :  Ing. Jaromír Herzán 
 
Program :   1) Kontrola úkolů 
                    2) Výsadba ryb do revírů 
                    3) Jednání s Povodím Moravy – odstranění padlých stromů Kontramačka 
                    4) Vyjádření PM k slabému úhynu ryb na Moravě 
                    5) Rybářské závody 2024 
                    6) Různé 
 
ad 1)  Úkoly z výborové schůze ze dne 3.7.2024 jsou průběžně plněny: 

- Dne 5.9.2024 provedla KRK PS Hodonín plánovanou kontrolu činnosti a dokladů: 
kontrola faktur, bankovních dokladů, bank. účtu a pokladny bez zjištěných závad. 

- Napouštění revíru Kontramačka se průběžně provádí dle aktuální hladiny ramene Morávka, 
odpovídá člen výboru p. Zdeněk Pavlík 

- Sečení trávy kolem revírů pokračovalo taktéž v měsíci srpnu,  
- Jednatel PS p. Jaroslav Bobčík prověřil stanovisko majitele sousední parcely (zleva) pro 

zamýšlenou stavbu montovaného přístřešku pro sl. vozidlo před kanceláří PS. 
Majitel vedlejšího pozemku nemá k záměru žádných výhrad. 

 
ad 2)  V měsíci srpnu byly vysazeny do našich revírů tyto ryby v následujících množstvích: 

- Revír M4   :                        Kapr K3- 200 ks                        Bolen Bo 1 – 1000ks 
- Revír M4A :                       Kapr K3- 400 ks                        Bolen Bo 1 – 500 ks 
- Revír M5   :                        Kapr K3- 200 ks                        Bolen Bo 1 – 500 ks 

 
ad 3)  Povodí Moravy ,s.p. dalo opakovaně vyjádření, že nemá zájem  provádět odstranění padlých 
stromů v revíru Kontramačka. Výbor se tedy obrátil na společnost  PETRA spol. s r.o. zabývající se 
likvidací, těžbou a štěpkování m.  Majitel společnosti přislíbil ochotně pomoc. 
Odpovědná osoba při tomto jednání je p. Richard Werner. 
Podmínkou k realizaci této akce je však zajistit povolení na vstupy přilehlých pozemků pro příslušnou 
techniku. Zástupce MRS -PS spolu s odpovědným pracovníkem spol. PETRA posoudí rozsah dotčení 
příslušných pozemků a s jejich majiteli projedná souhlas.    Zodpovědná osoba :  p. Richard Werner 
 
ad 4) Dle vyjádření  PM, s.p. došlo ke slabému úhynu spodových ryb jenž bylo registrováno v období 
červenec-srpen na řece Moravě,  vinou záplav a přívalových dešťů na horním a středním toku řeky 
Moravy, a tedy znemožněním přilehlých ČOV likvidovat plnohodnotně splašky a fekálie. 

ad 5)  Rybářské závody se budou letos konat opět na revíru Lužický hliník dne 13.10.2024. 

ad 6)        
- Dne 9.7.2024 se uskutečnilo na středisku MRS Pasohlávky školení  na zavedení nového 

Rybářského Informačního Systému RIS - MORS II. Cílem projektu je vybudování IS, který 
digitalizuje a unifikuje procesy v MRS:  (pobočné spolky, členskou základnu, prodej 
povolenek, kárná řízení, hospodaření na revírech, atd)  

                 Za PS Hodonín se školení  zúčastnil  Ing. Josef Chrástek . Hospodář Petr Gränz se omluvil. 



 
- Vzhledem k tomu, že lodní motor MERCURY 5 HP jenž je v majetku MRS-PS Hodonín je 

momentálně mimo provoz-nefunkční, výbor zajistí co nejdříve opravu motoru. 
v autorizovaném servisu Sudoměřice – Opravy a Servis Lodních Motorů. Oprava je zde 
dohodnuta. 
Kontakt:  www.novitech-motorsport.com , Tel.608 334 452.     Zajistí Ing. Josef Chrástek 

     
- Je nutná oprava velké barevné tiskárny kanceláře PS Hodonín. 

Odpovídá výbor.                                                                                    Zajistí Ing. Josef Chrástek 
 
 

- Další výborová schůze se bude konat dne 3.10.2024 v 17:00 hod. 
 
 
V Hodoníně dne 9.9.2024                                                                                   Zapsal:  Ing.  Josef Chrástek 


